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Hei Petra
 
Da trekker vi den konklusjonen at Kunstkomiteen vil at det skal bli laget en ekstra modul, slik du beskriver
nedenfor.
Vi håndterer dette som en utvidelse av kontrakt HFK‐ 15‐0247 innenfor 10 % av kontraktssum. Kostnadene tas fra
posten uforutsette kostnader som ligger i kunstbudsjettet.
Montering av ekstra modul må skje før skolen åpner til høsten.
 
Fint hvis du kan følge opp det videre arbeidet med Britt.
 
Beste helsing
Merete Hauge
Fagansvarleg plan og arkitektur
Eigedomsavdelinga

Tlf: 55 23 95 88  Mob 930 98 659
Merete.Hauge@hfk.no
 
 
 
Fra: Petra Rahm [mailto:petra.rahm@gmail.com] 
Sendt: 14. mars 2017 14:18
Til: Tone Stedal Haugland <Tone.Stedal.Haugland@hfk.no>; Merete Hauge <Merete.Hauge@hfk.no>; Gunnar
Hemre Ringheim <Gunnar.Hemre.Ringheim@hfk.no>; Per Hojgaard Nielsen <hojgaard@hlm.no>; Rakel Marøy
<Rakel.Maroy@hfk.no>; Sara Rykke Mandelid <sararykke@outlook.com>
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Emne: Britt Smelvær, overtakelse og ev tillegg
 
Hei allesammen!
 
Da er Britt ferdig med å montere kunst på Voss gymnas. Formell overtakelse av kunsten blir 24. mars kl 10.15. Jeg,
Tone og Gunnar møter, og den som har anledning er hjertelig velkommen til å bli med!
 
Når Britt kom for å montere, viste det seg at te-kjøkkenet i lærer-kantinen var blitt bygget mindre enn det som i
utgangspunktet var planlagt. Det betyr at veggen hvor Britts kunst plasseres er lenger. Britt foreslår derfor å lage en
ekstra "modul", for å skape en jevn rytme på veggen, som samsvarer med veggen i elev-kantinen. 
 
Jeg og Merete var på befaring på gymnaset på fredag i forrige uke, og vi er enig med Britt i at det er den beste
løsningen.
 
Dette tillegget vil koste maks kr. 60 000,- (inkludert transport), og jeg foreslår å bruke penger fra posten for
uforutsette kostnader til dette. Vi har per idag satt av kr. 305 000,- til uforutsette kostnader.
 
Jeg håper dette er noe dere i kunstutvalget kan ta stilling til på e-post (og vi som kommer til overtakelse kan jo
diskutere det nærmere da!).
 



Ellers såg det veldig fint ut på befaringen, og jeg gleder meg til å se det nå som alt er ferdig!
 
Alt godt!
Petra
 
 


